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Protokół  nr IV/24 
 z sesji Rady Miejskiej w Mogilnie, która odbyła się 17 lipca 2024 r. w sali Mogileńskiego Domu 
Kultury w Mogilnie w godz. 10.10-10.40. 
  
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) otworzył IV sesję Rady Miejskiej w 
Mogilnie i  powitał obecnych na sesji. 
 
Ad.2.     
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) zaproponował poszerzenie             
porządku obrad  o projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 
Mogilno prawa własności nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej.   
 
W wyniku głosowania 17 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0,  porządek  obrad został 
poszerzony. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) zaproponował poszerzenie             
porządku obrad  o projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości grunto-
wej zabudowanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka nr 52/3, położonej w miejscowości Dębno. 
 
W wyniku głosowania 18 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0,  porządek  obrad został 
poszerzony. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie  porządek  
obrad IV sesji Rady Miejskiej w Mogilnie.  
 
W wyniku głosowania 18 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0,  został przyjęty  porządek 
obrad IV sesji Rady Miejskiej w Mogilnie.   
                                                                          
Porządek  obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Mogilno na rok 2024.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mogilno na 

lata  2024 – 2039. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na finansowanie planowanego deficytu 
budżetu roku 2024 z przeznaczeniem na dotacje celowe dla OSP na zakup samochodów 
ratowniczo-gaśniczych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu gminy Mogilno na rok 2024.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie 
jako działka nr 171 położonej w miejscowości Kwieciszewo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie 
jako działka nr 492 położonej w miejscowości Gębice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata w trybie bezprzetargowym. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż 
3 lata w trybie bezprzetargowym./ dz. nr 158/ 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Mogilno 
prawa własności nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudo-
wanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka nr 52/3, położonej w miejscowości Dębno. 

13. Zakończenie. 
 
Na sesji podjęto 10  uchwał od nr IV/40/24 do nr IV/49/24. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik protokołu. 
Protokołował Krzysztof Krajewski. 
 
Ad.3.   
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  powiedział,  że na posiedzeniu  
komisji  dość burzliwie to omówiliśmy i tak jak wspomniałem, będę głosował za podjęciem tej 
uchwały ze względu na to, żeby Pan Burmistrz mógł pewne problemy, które zastał rozwiązywać.  
Tylko  jeszcze jedno zdanie odnośnie tego, co kolega Grzegorz mi zarzucił.   Podam  przykład, bo 
rozmawiałem  wczoraj z byłym naszym radnym, kolegą Przepiórką. On świadczy usługi obsługi 
komputerowej i firmy, które mają obroty w granicach 50, 60 000 000,  to jest taka opłata 
miesięczna 400 zł, a my płaciliśmy 13, czy ileś tysięcy miesięcznie. Jak  mi ktoś mówi, że to nie jest 
okradanie społeczeństwa, to nie wiem, jak to mam rozumieć. Dziękuję. 
 
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  przedstawił projekt uchwały w 
sprawie zmiany budżetu gminny Mogilno na rok 2024. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę  
o treści jak w projekcie. 
 
Ad.4.   
Dyskusji nie odnotowano. 
 
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mogilno na lata 2024-2039. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę  
o treści jak w projekcie. 
 
Ad.5.   
Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 
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Panie Przewodniczący, Szanowni radni, Panie Burmistrzu. Tak mi się nasunęło takie pytanie.         
Samochód z Wylatowa, czy jest ustalone, gdzie będzie przekazany, czy z zarządem też to było   
konsultowane, czy wiadomo w ogóle, gdzie będzie przekazany? 
 
Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 
Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Byli u mnie wstępnie druhowie z Ochotniczej Straży 
Pożarnej we Wszedniu. Oni tam mają  też stary samochód i pytali, czy w razie czego. 
 
Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Z Niestronna 
 
Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna)  pytali  o ten samochód  z Wylatowa. 
 
Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Bardzo się cieszę, że inwestujemy w ostatnich latach w ratownictwo. Życie ludzkie jest                 
najważniejsze. Na zebraniach, jak się spotykamy i rozmawiamy, to w dalszej kolejności był           
planowany zakup dla Padniewa. Czy jak spłacimy tą pożyczkę, czy już były takie dyskusje i strażacy 
dyskutowali z Panem.  
 
Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 
Myślę, że na ten moment nasze jednostki mają bardzo dobry sprzęt, jeżeli chodzi o wozy,           
aczkolwiek myślę, że będzie doskonała okazja, bo ta jednostka będzie miała stulecie, więc myślę, 
że to będzie idealny moment jeżeli będzie taka możliwość, to ten nowy samochód jeszcze tam      
właśnie do  Padniewa powinien trafić. 
 
Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 
 Jesteśmy  przygotowani, tym bardziej że tam mamy  zbiorniki gazu, zalesienie, OSP Niestromo ma 
nowy samochód.  Panie Burmistrzu, za chwilę OSP Goryszewo też będzie miało stulecie, ale my nie 
będziemy chcieli samochodów muszę pana tutaj uspokoić. Dziękuję bardzo. 
 
Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 
Bardzo dziękuję za rozsądek, Panie Radny. 
 
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Chciałbym podziękować za ten głos Panu Radnemu druhowi Leszczyńskiemu. Tak rzeczywiście, 
OSP Padniewo będzie miało stulecie istnienia w 2026 roku, więc to już całkiem niedługo. Dziękuję 
bardzo. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Czy są jeszcze pytania? Nie widzę, proszę  o przeczytanie projektu uchwały. 
 
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  przedstawił projekt uchwały w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na finansowanie planowanego deficytu budżetu roku 2024 z przeznaczeniem na 
dotacje celowe dla OSP na zakup samochodów ratowniczo-gaśniczych. 
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Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.6.   
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, państwo  radni. Kredyt, o którym tutaj mówimy, w      
większości jest na pokrycie, nieprawidłowości, które powstały w spółce Mogilno Sport. 
Ten temat był przerabiany na dzisiejszych, bardzo burzliwych komisjach przed sesją. 
Merytorycznie również to miało miejsce na komisji finansów w piątek. Przez ostatnie tygodnie o 
niczym innym się nie mówi, tylko o nieprawidłowościach, które miały miejsce w tej spółce.  Nie  
chcę się  powtarzać, bo to było bardzo dokładnie przepracowane, ale z ust, Pana Burmistrza         
padła taka obietnica, że zostaną wyciągnięte konsekwencje i będziemy trzymać pana za słowo    
panie Burmistrzu, żeby coś w tym kierunku się zadziało, bo np. kilka dni temu na jednym z portali         
internetowym przeczytałem informację o włamaniu dwóch piętnastolatków do piwnicy. Ukradli 
lody za 70 zł. Policja, rodzice, sprawa w sądzie, mają nauczkę do końca życia. Tutaj                        
nieprawidłowości miały miejsce na kwoty dziesiątki tysięcy złotych co miesiąc. I naprawdę, jak   
rozmawiam z ludźmi, to są tym zbulwersowani. I te słowa, które Pan Burmistrz dzisiaj powiedział, 
to będziemy oczekiwać rezultatów. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Czy jeszcze są jakieś pytania. Nie widzę. Proszę o przeczytanie projektu uchwały. 
 
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu 
gminy Mogilno na rok 2024.  
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.7. 
Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) Panie Przewodniczący, Szanowni radni, 
Panie Burmistrzu, takie pytanie nie wiem, czy do obsługi prawnej, bo jest działka bez  dojazdu. Czy 
to będzie przetarg ograniczony, czy nieograniczony, czy służebność będzie dojazdu? 

W związku z tym, że jest podana księga wieczysta, udało mi się ściągnąć księgę wieczystą i w tej 
księdze wieczystej wpisane jest 9 działek. Czy to nie będzie kolizji przy akcie notarialnym.  
 
Dagmara Fabiszak (Radca prawny) 
W tej chwili dopiero podejmujemy uchwałę o samym wyrażeniu zgody na sprzedaż, natomiast cała 
procedura, przeprowadzenie też odpowiednich czynności, takich formalno - technicznych to będą 
podjęte z momentem, jak będzie zgoda rady na to, żeby przeprowadzić całą procedurę, jeżeli jest 
potrzeba wyprostowania księgi wieczystej, wyłączenia z tej księgi działki. I jeżeli chodzi o samą 
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drogę, dostęp do drogi publicznej, to można służebnością. Z wydziału nie mam takich informacji 
szczegółowych, ale to się dzieje już po podjęciu uchwały.  
 
Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 
Dziękuję, bardzo. 
 
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie jako działka nr 171 
położonej w miejscowości Kwieciszewo. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
  
Ad.8.   
Dyskusji nie odnotowano. 
     
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie jako działka nr 492 
położonej w miejscowości Gębice. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.9.  
Dyskusji nie odnotowano. 
  
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata w trybie     
bezprzetargowym. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.10.   
Dyskusji nie odnotowano. 
   
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata w trybie               
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bezprzetargowym./ dz. nr 158/ 

 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad. 11. 
Dyskusji  nie odnotowano 
 
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Mogilno prawa własności nieruchomo-
ści stanowiącej własność osoby fizycznej.  
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad. 12. 
Dyskusji nie odnotowano. 
 
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej ewiden-
cyjnie jako działka nr 52/3, położonej w miejscowości Dębno. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 19 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad. 13. 
 Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) podziękował za uczestnictwo  
i dokonał zamknięcia sesji. Sesja zakończyła się o godz. 10.40. 
 
 
 
Protokołował                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
( K. Krajewski )                                                                           ( Paweł Molenda ) 
 


